
Rada Miejska                                                                                        

w Nowym Mieście Lubawskim 

 Protokół nr IX/2025  

z IX sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, która odbyła się 21 stycznia 2025 r. w 

sali nr 23 Urzędu Miejskiego w Nowym Mieście Lubawskim. 

Sesję rozpoczęto o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:05. 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji uczestniczyło 12 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu).  

Obrady prowadziła - Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego  – Jacek Wolski 

- Zastępca Burmistrza – Bartosz Truszczyński 

- Skarbnik Miasta – Marzena Krzemińska  

- Adwokat – Izabela Młodzińska 

- Pracownik Urzędu Miejskiego – Alicja Kurnikowska 

oraz zaproszeni goście 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji 

- stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim. 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 

dofinansowanie zadań związanych z funkcjonowaniem Biura Regionalnego 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli w 2025 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIV/287/2018 Rady Miejskiej  

w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 28 sierpnia 2018 r. w sprawie ustalenia 

maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad 

usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy 

Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia wspólnej obsługi informatycznej jednostek 

organizacyjnych Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego na realizację zadania inwestycyjnego pn. "Budowa chodnika 

w ciągu DW538 przy ul. Narutowicza w Nowym Mieście Lubawskim, w celu 

poprawienia bezpieczeństwa pieszych"- opracowanie dokumentacji projektowej. 



11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego na realizację zadania inwestycyjnego pn. "Budowa 

skrzyżowania typu rondo na przecięciu ulicy Jagiellońskiej z ulicą Wojska Polskiego,  

w ciągu DW nr 538 w Nowym Mieście Lubawskim"- opracowanie dokumentacji 

projektowej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego na realizację zadania inwestycyjnego pn. "Budowa 

skrzyżowania typu rondo na przecięciu ulic Mickiewicza i Kopernika, w ciągu DW nr 

538 w Nowym Mieście Lubawskim"- opracowanie dokumentacji projektowej. 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

14. Sprawy bieżące. 

15. Zamknięcie sesji. 

Przebieg posiedzenia: 
Ad. pkt 1 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes dokonała otwarcia IX sesji Rady Miejskiej 

stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 12 radnych, a więc obrady 

są prawomocne.  

Ad. pkt 2 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes na sekretarza obrad zaproponowała 

radnego Krzysztofa Splitta, który wyraził zgodę na kandydowanie.  

Rada Miejska przy 12 głosach „za”, 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „ wstrzymujących się” w 

obecności 12 radnych wybrała radnego – Krzysztofa Splitta na sekretarza obrad.  

Imienny wykaz głosowania radnych nr 1 stanowi zał. nr 2 do protokołu.  

Ad. pkt 3 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes odczytała wniosek Burmistrza Nowego 

Miasta Lubawskiego o zmianę w porządku obrad, stanowiący zał. nr 3 do protokołu. 

Z kolei przystąpiono do głosowania nad wprowadzeniem zmian w porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes poddała pod głosowanie wprowadzenie 

w porządku obrad w punkcie 10 punktu: „Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej na rzecz Województwa Warmińsko-Mazurskiego na realizację zadania 

inwestycyjnego pn. "Budowa chodnika w ciągu DW538 przy ul. Narutowicza w Nowym Mieście 

Lubawskim, w celu poprawienia bezpieczeństwa pieszych"- opracowanie dokumentacji 

projektowej.” 

Rada Miejska przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 12 

radnych wprowadziła powyższą zmianę w porządku obrad. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 2 stanowi zał. nr 4 do protokołu.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes poddała pod głosowanie wprowadzenie 

w porządku obrad w punkcie 11 punktu: „Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 



rzeczowej na rzecz Województwa Warmińsko-Mazurskiego na realizację zadania 

inwestycyjnego pn. "Budowa skrzyżowania typu rondo na przecięciu ulicy Jagiellońskiej z ulicą 

Wojska Polskiego, w ciągu DW nr 538 w Nowym Mieście Lubawskim"- opracowanie 

dokumentacji projektowej.” 

Rada Miejska przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 12 

radnych wprowadziła powyższą zmianę w porządku obrad. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 3 stanowi zał. nr 5 do protokołu.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes poddała pod głosowanie wprowadzenie 

w porządku obrad w punkcie 12 punktu: „Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej na rzecz Województwa Warmińsko-Mazurskiego na realizację zadania 

inwestycyjnego pn. "Budowa skrzyżowania typu rondo na przecięciu ulic Mickiewicza i 

Kopernika, w ciągu DW nr 538 w Nowym Mieście Lubawskim"- opracowanie dokumentacji 

projektowej.” 

Rada Miejska przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 12 

radnych wprowadziła powyższą zmianę w porządku obrad. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 4 stanowi zał. nr 6 do protokołu.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes ze względu na nieobecność 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej wniosła o zdjęcie z porządku obrad punktu 

„Przedstawienie wyników kontroli Komisji Rewizyjnej Miejskiego Centrum Kultury w Nowym 

Mieście Lubawskim”. 

Rada Miejska przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 12 

radnych wprowadziła powyższą zmianę w porządku obrad. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 5 stanowi zał. nr 7 do protokołu.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes przedstawiła porządek obrad IX sesji 

Rady Miejskiej. 

Ad. pkt 4 

Protokół z VIII sesji Rady Miejskiej był wyłożony do wglądu w biurze nr 32 Urzędu Miejskiego, 

jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. Radni nie 

wnieśli uwag do protokołu.  

Protokół z VIII sesji Rady Miejskiej został przez Radę Miejską przyjęty przy 12 głosach „za”, 0 

głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” w obecności 12 radnych. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 6 stanowi zał. nr 8 do protokołu.  

Ad. pkt 5 

Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 

zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 9 do protokołu. 



Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Jacek Wolski przedstawił sprawozdanie z 

działalności międzysesyjnej w zakresie bieżącej działalności Burmistrza oraz odczytał 

odpowiedź Związku Gmin Regionu Ostródzko-Iławskiego „Czyste Środowisko” na zadane 

podczas VII sesji pytanie dotyczące obniżenia kosztów odpadów komunalnych. Następnie 

Burmistrz Miasta przedstawił prezentację ukazującą zadania realizowane przez samorząd w 

ostatnim czasie. 

Sprawozdanie i informacja zostały przyjęte przez Radę do wiadomości. 

Ad. pkt 6 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes po odczytaniu poddała pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 

dofinansowanie zadań związanych z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli w 2025 r. 

Rada Miejska przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 12 

radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 7 stanowi zał. nr 10 do protokołu.  

Uchwała nr IX/66/2025 – stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

Ad. pkt 7 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes po odczytaniu poddała pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIV/287/2018 Rady Miejskiej  

w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 28 sierpnia 2018 r. w sprawie ustalenia maksymalnej 

liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży 

i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

Rada Miejska przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 12 

radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 8 stanowi zał. nr 12 do protokołu.  

Uchwała nr IX/67/2025 – stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

Ad. pkt 8 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes po odczytaniu poddała pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie wprowadzenia wspólnej obsługi informatycznej jednostek 

organizacyjnych Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

Rada Miejska przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 12 

radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 9 stanowi zał. nr 14 do protokołu.  

Uchwała nr IX/68/2025 – stanowi zał. nr 15 do protokołu. 

Ad. pkt 9 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes po odczytaniu poddała pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej. 



Rada Miejska przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 12 

radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 10 stanowi zał. nr 16 do protokołu.  

Uchwała nr IX/69/2025 – stanowi zał. nr 17 do protokołu. 

Ad. pkt 10 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes po odczytaniu poddała pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na realizację zadania inwestycyjnego pn. "Budowa chodnika w ciągu DW538 

przy ul. Narutowicza w Nowym Mieście Lubawskim, w celu poprawienia bezpieczeństwa 

pieszych"- opracowanie dokumentacji projektowej. 

Rada Miejska przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 12 

radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 11 stanowi zał. nr 18 do protokołu.  

Uchwała nr IX/70/2025 – stanowi zał. nr 19 do protokołu. 

Ad. pkt 11 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes po odczytaniu poddała pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na realizację zadania inwestycyjnego pn. "Budowa skrzyżowania typu rondo na 

przecięciu ulicy Jagiellońskiej z ulicą Wojska Polskiego, w ciągu DW nr 538 w Nowym Mieście 

Lubawskim"- opracowanie dokumentacji projektowej. 

Rada Miejska przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 12 

radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 12 stanowi zał. nr 20 do protokołu.  

Uchwała nr IX/71/2025 – stanowi zał. nr 21 do protokołu. 

Ad. pkt 12 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes po odczytaniu poddała pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na realizację zadania inwestycyjnego pn. "Budowa skrzyżowania typu rondo na 

przecięciu ulic Mickiewicza i Kopernika, w ciągu DW nr 538 w Nowym Mieście Lubawskim"- 

opracowanie dokumentacji projektowej. 

Rada Miejska przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 12 

radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 13 stanowi zał. nr 22 do protokołu.  

Uchwała nr IX/72/2025 – stanowi zał. nr 23 do protokołu. 

Ad. pkt 13 

Radni nie zgłosili żadnych interpelacji ani zapytań. 

Ad. pkt 14 

W sprawach bieżących głos zabrali: 



Radny – Krzysztof Hoppe w związku ze zmianą zasad selekcji odpadów - obuwie i tekstylia 

podobno nie mogą być umieszczane w pojemnikach na zmieszane i trzeba je odwozić do 

PSZOKu w Lipowcu, zadał pytanie od mieszkańca miasta jak niemobilni mieszkańcy mają to 

zrobić. Poinformował, że niektóre miasta już stawiają pojemniki w kilku różnych punktach żeby 

mieszkańcy mogli w sposób właściwy selekcjonować obuwie i tekstylia. Zadał pytanie czy 

Czyste Środowisko przymierza się do czegoś takiego. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Jacek Wolski poinformował, że sam jako 

mieszkaniec zadawał sobie to pytanie. Poinformował, że przyszło pismo z Ministerstwa 

dotyczące dobrych praktyk jak gminy powinny radzić sobie z selektywną zbiórką tekstyliów.  

Zastępca Burmistrza – Bartosz Truszczyński poinformował, że Ministerstwo sugeruje żeby 

gminy na swoim terenie rozstawiły kontenery, które specjalnie będą zbierały tekstylia i 

następnie gminy mają sobie radzić z tymi odpadami. 

Radny – Krzysztof Hoppe odpowiedział, że opcja z pojemnikami na odpady na terenie miasta 

już była i był bałagan, wszyscy wrzucali wszystko do tych pojemników. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Jacek Wolski poinformował, że każdy mieszkaniec, 

który płaci za śmieci może zawieźć tekstylia bez limitu do Lipowca do punku PSZOK. – Tylko 

wiadomo jak bywa w praktyce, nie każdemu będzie się chciało jechać do Lipowca. Selektywna 

zbiórka tekstyliów została ustawowo zmieniona, ale żadne narzędzia za tym nie poszły. Jeżeli 

gminy zostaną zobowiązane do postawienia tych kontenerów to pytanie co ludzie będą tam 

wrzucać. Zadał pytanie co radni sądzą o tym żeby tego typu pojemniki przywrócić.  

Radny – Krzysztof Hoppe uważa, że można to rozwiązać w inny sposób poprzez zbiór obuwia 

i tekstyliów w workach o oznaczonym kolorze i wystawianie ich koło pojemników na odpady 

żeby podczas odbioru odpadów zabierano je i wrzucano do poszczególnej komory wydzielonej 

na tego typu rzeczy. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Jacek Wolski odpowiedział, że podejrzewa, że 

Związek Gmin Regionu Ostródzko-Iławskiego „Czyste Środowisko” rozpatrywał ten wariant, 

bo wydawałby się najrozsądniejszy, tylko pytanie z jakiego powodu nie dali tej możliwości.  

Radny – Adam Straus zwrócił się o doświetlenie przejść dla pieszych na ul. Grunwaldzkiej. 

Zadał pytanie czy są planowane działania w tym zakresie. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Jacek Wolski odpowiedział, że od samego początku 

zakładano poprawę bezpieczeństwa i doświetlenia przejść dla pieszych głównych ciągów 

komunikacyjnych. Cały czas zabiega się o dofinansowanie na to zadanie i będą składane 

wnioski w różnych naborach.  

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Jacek Wolski korzystając z obecności Zastępcy 

Komendanta Powiatowego Policji w Nowym Mieście Lubawskim zadał pytanie czy jest 

możliwość patroli policji co pół godziny na nowomiejskim Rynku, ponieważ mieszkańcy 

zgłaszają hałas w porach nocnych. 



Zastępca Komendanta Powiatowego Policji – Pani Adriana Czyżewska uważa, że jeżeli są 

jakiekolwiek zgłoszenia to policja reaguje na te zgłoszenia. Natomiast zapewnienie stałych 

patroli co pół godziny na nowomiejskim Rynku nie jest możliwe, ponieważ Komenda Policji ma 

inne zadania, które realizuje na terenie całego powiatu i musi być w różnych miejscach. 

Ad. pkt 15 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena 

Kortes zamknęła obrady IX sesji Rady Miejskiej.  

 

Sekretarz obrad:                                                   Przewodnicząca Rady Miejskiej: 

            Krzysztof Splitt             Magdalena Kortes 


